
 

Zápis č. 2 
 

Pracovní skupina „Sportoviště“ v Děčíně dne 18.12.2008 
 

 
 

Název projektu: „Modernizace sportovišť ZŠ Kamenická, ZŠ Vrchlického 
a ZŠ Komenského nám.“ 

 
Členové pracovní skupiny: 
 

Věra Bezoušková  -  oddělení strategického rozvoje a projektů OR MM Děčín 
(manažer projektu)      tel. 412 591 332 , e-mail: vera.bezouskova@mmdecin.cz 
 

Bc. Jan Dvořák, DiS  - vedoucí úseku školství OSK MM Děčín 
       tel. 412 591 237, e mail: jan.dvorak@mmdecin.cz 
 
Eva Šmídová   - vedoucí oddělení rozborů a rozpočtu OE MM Děčín 
       tel. 412 593 423, e- mail: eva.smidova@mmdecin.cz 
 
Mgr. Jaroslav Skála - ředitel Základní školy Děčín II, Kamenická 1145, příspěvková      
    organizace, tel. 412 526 498, e-mail: info@zskamenicka.cz  
 
Mgr. Jiří Brouček                 - ředitel Základní školy Dr. Miroslava Tyrše Děčín II,                
                                                Vrchlického 630/5,  příspěvková organizace 
                                                  tel. 412 517 468, e- mail: info@zsvrch.cz 
 
Mgr. Olga Křivohlavá - ředitelka Základní školy Děčín I, Komenského náměstí 622/3,    
    příspěvková organizace, tel. 412 518 178,  
    e- mail: skola@zsdckomen.cz  
 
Barbora Stožická                   - investiční technik, odbor rozvoje MM Děčín, tel. 412 591 138,    
          e-mail: barbora.stozicka@mmdecin.cz 
 
Jaroslav Urbánek, DiS - stavební technik, SÚ MM Děčín, tel. 412 593 272,  
                                                  e-mail: jaroslav.urbanek@mmdecin.cz  
 

 

Záznam z jednání: 
Z důvodu koordinace prací byla tato skupina svolána souběžně s pracovní skupinou 
„Učebny“. 
                                                                                                                                                                                                              
Jednání pracovní skupiny bylo zahájeno v 13 hod. a ukončeno v 14.15. hodin.  
Jednání se zúčastnilo 8 členů pracovní skupiny (viz Prezenční listina).  
Jednání zahájila pí. Bezoušková. 
 

1. pí. Bezoušková seznámila členy s plněním úkolů z minulé porady  



 

úkoly č. 2 – 4 splněny 
úkol č.2  prolínání dvou projektů ( učebny a sportoviště) není možné je nutné      
realizovat pouze jeden  – projednáno s Úřadem regionální rady dne 14.10.2008 
úkol 3-4 technické posouzení jednotlivých záměrů včetně odhadů nákladů bylo 
objednáno a zpracováno. Pro aktivitu Modernizace sportovišť ZŠ Kamenická, ZŠ 
Vrchlického a ZŠ Komenského posouzení zpracovala fi. Ladislav Oliva – AGEPIS, 
Labské nábřeží 13, 405 02 Děčín IV. Toto posouzení bude sloužit jako podkladový 
materiál při zadávání zpracování projektové dokumentace. Posouzení možnosti 
rozšíření a zvýšení výšky u tělocvičny ZŠ Vrchlického bylo objednáno u KORD 
Jeseník s.r.o.. Toto posouzení však fi. nerealizovala, proto bylo nové posouzení 
objednáno u fi. STAPROM CZ, s.r.o. Jeseník.   
  

2. Členové skupiny byli seznámeni s jednáním na Úřadu regionální rady dne 12.12.2008, 
kde byla diskutovaná uznatelnost jednotlivých záměrů a nákladů.  Při případné 
nerealizaci přestavby tělocvičny ZŠ Vrchlického nebude uznatelným nákladem  
výměna konstrukce basketbalových košů.  Uznatelné náklady musí mít charakter 
investičních akcí.  

 
3. Za  případnou nerealizovanou akci z technických důvodů je možné tuto nahradit jinou 

akcí stejného významu např. sportovištěm u ZŠ Komenského nám. 
 

4. Záměr výstavby sportovních hřišť zatím bez problémů.  
 

5. Členové pracovní skupiny byli informováni o vysokých nákladech pro výstavbu 
tělocvičny při ZŠ Kamenická v rozměrech 40 m x 20 m. Bylo rozhodnuto, takto 
finančně náročnou stavbu při ZŠ  Kamenická nerealizovat a vrátit se k původně 
plánované přístavbě tělocvičny. Rozměry budou upřesněny s projektantem dle výše 
fin. prostředků. 

 
6. Pí. Bezoušková informovala o možnosti převedení 15 % fin.prostředků z aktivity 

„Modernizace učeben“ případně do aktivity „Modernizace sportovišť“. Tento převod 
by musel odsouhlasit Úřad regionální rady Severozápad. Zda budou volné finanční 
prostředky však bude známo, až po vypracování projektových dokumentací se 
zpracovaným rozpočtem.  
 

    
 
Úkoly, termín plnění, zodpovídá: 
 

1. pí.Věra Bezoušková –  na jednání Řídícího výboru IPRM Děčín -zóna Centrum bude 
informovat členy o změně členů v pracovní skupině.  Za Mgr. Bc. Karla Kiliana, 
bývalého ředitele, bude do pracovní skupiny navržen nově jmenovaný ředitel Mgr. Jiří 
Brouček. Tato změna bude schválena ŘV.   Úkol trvá – nebylo ještě svoláno zasedání 
ŘV IPRM Děčín – zóna Centrum 

 
T: jednání Řídícího výboru IPRM Děčín - zóna Centrum 
 
 
 
 



 

2. pí Barbora Stožická zajistí posouzení zvýšení stropu a nástavby tělocvičny při ZŠ 
Vrchlického, včetně odhadu finanční náročnosti. 

T: 15.1.2008  
 
 
 

Termín dalšího jednání: dle potřeby 
 

 
V Děčíně dne 22.12.2008  

zapsala Věra Bezoušková 

 

 

 

Příloha: Prezenční listina 

 


